

悦探索 乐生活

HAPPY INQUIRY FUN LIFE





学前部 FOUNDATION

THE PRINCIPAL'S MESSAGE 校长寄语

亲爱的朋友们:

欢迎了解常州外国语附属双语学校(CBS)! 常州外国语附属双语学校(CBS)是一所全学段十五年贯通的 IB 世界成员学校,学校博采众长,吸收借鉴国内外课程的优点,致力于培养具备知识渊博、乐于创新以及懂得关爱的未来领袖。我们鼓励学习者立足本土,放眼世界,理解并欣赏本土及全球文化。他们将以充足的信心、坚毅的态度参与到个人及社会事务中。我们努力打造学习者社区,鼓励来自世界各地不同背景的老师努力做到教学相长,鼓励家长和孩子一起与时俱进。我们通过对本土及全球文化的理解和尊重,为建设更美好的学校、学习型社区,为开创更美好、更和平的世界贡献力量。

常州外国语附属双语学校 执行校长 李亚男

Dear friends,

Welcome to Changwai Bilingual School (CBS)! CBS is an IB world member school provides a K-12 curriculum. The school draws on the strengths of both Chinese and international curricula to prepare knowledgeable, innovative and caring future leaders. We encourage learners to think globally and act locally, to understand and appreciate local and global cultures. They will participate in personal and social affairs with sufficient confidence and determination. We strive to build communities of learners, encouraging teachers from all backgrounds around the world to strive to teach and learn, and encouraging parents and children to keep up with the times. Through understanding and respecting local and global cultures, we contribute to building better schools, learning communities, and a better and more peaceful world.

CBS Executive Principal
Ms. Nancy LEE



WHY CBS FOUNDATION 办园特色

01

中外协作包班制 Co-homeroom teachers 02

国际特色小班制 International and small class 03

中英双语沉浸式 Bilingualism and immersion

04

评价体系多元化 Multiple assessments 05

教学方式差异化
Differentiated teaching and learning

06

寓教于乐玩中学 Play-based learning

校园环境优雅,文化氛围浓厚。

Elegant environment and strong cultural atmosphere.







幼儿健康成长、快乐求知的理想之地。

An ideal place for children to grow up healthily and seeking knowledge happily.





宽敞明亮的教室,功能齐全的活动室,独具特色的儿童餐厅,书籍丰富的幼儿图书馆, 宽敞舒适的游泳馆,自然安全的户外活动场地……都让孩子们能够在一个安全、健 康、舒适的环境中,完成他们在园的一日生活。

Spacious and bright classrooms, fully functional activity rooms, unique children's restaurant, library with rich books, spacious and comfortable swimming pool, natural and safe outdoor activity venues, etc., enable all children to live in a safe, healthy and comfortable environment to complete Their day in Foundation .



探究 | Unit of Inquiry (UOI)

基于国际文凭组织理论框架的"玩中学"探究学习模式。以六大超学科主题"自我认识"、"自我表达"、"时空领域"、"自我组织"、"世界运作"、"共享地球"引领,整合学习各学科知识、技能,开展大单元探究。

Play based learning and inquiry is driven by six transdisciplinary themes in the International Baccalaureate (IB) framework, which are "Who We Are", "How We Express Ourselves", "How We Organize Ourselves", "How the World Works", "Where We Are in Space and Time", and "Sharing the Planet". Unit of inquiry (UOI) is conducted and explores through various subject areas.

在此框架下,幼儿园提供以下领域支持

Our Kindergarten provides supports in some areas as listed below under the IB framework

语言 | LANGUAGES

中外籍班主任执教 Taught by both International and Chinese homeroom teachers

中英双语环境 Bilingual Environment

◆ 英语 English

自然拼读启蒙 Phonics Enlightenment

阅读习惯养成 Oxford Reading Cultivation

◆ 中文浸润课程 Chinese Immersion

名人的魅力 The Charm of Celebrities

节气的智慧 The Wisdom of the 24 Solar Terms

汉字的奥秘 The Mystery of Chinese Characters

艺术 | ARTS

艺术课程由专业中、外籍学科老师授课

Taught by professional Chinese and foreign teachers

- ◆ 视觉艺术 Visual Art
- ◆ 奥尔夫音乐 Orff Music



◆ 戏剧 Drama

健康|HEALTH

身心健康齐发展 Connection between physical and mental health

- ◆ 体育 Physical Education (PE)
- ◆ 社会情感学习 Social Emotional Learning (SEL)

结合情绪心理学、发展心理学和儿童教育学的系统社会情感学习课程。

A systematic social-emotional learning program that combines emotional Psychology, developmental Psychology, and child Pedagogy.

数学 | MATHEMATICS

培养逻辑思维,问题解决能力

Mathematical thinking and problem solving

科学 | SCIENCE

在生活场景中融入科学思维,培养创新能力

Integrate scientific thinking into life scenes to cultivate innovation ability



STEAM

- ◆ 引进专业 STEAM 课程团队 Introduce a professional STEAM course team.
- ◆ 趣味化的教学模式 Interactive teaching model.
- ◆ 启发幼儿科学素养 Enrich children's scientific knowledge.

森林学校 | FOREST SCHOOL

- ◆ 亲近生命和大自然 Get in touch with life and nature.
- ◆ 户外活动和体能锻炼 Outdoor activities and physical exercise.
- ◆ 团队合作,问题探究,展现创造力 Build team work, inquire, and demonstrate creativity.





游泳课 | SWIMMING LESSONS

◆ 奥体中心专业教练团队

Olympic Sports Center professional coaching team.

◆ 小班制教学

Teaching in small class sizes.

◆ 帮助幼儿克服怕水心理,提高肢体协调能力

Help children overcome the fear of water and improve body coordination.

课外活动 | ECA

◆ 我们在语言与人文、艺术与设计、运动与健康、科学与工程等四大领域开展丰富多彩的课外俱乐部活动

We have a variety of Extra-curricular Club Activities in four fields: Language and Humanity, Art and Design, Sport and Health, Science and Engineering.

◆ 阶段性学习成果展示

Exhibition of course learning and activities.







幼小衔接 | TRANSITION TO PRIMARY

- ◆ 贯穿幼儿园教育 Throughout three-year education.
- ◆ 梯度适应 Gradient adaptation.
- ◆ 一贯制学校资源共享 Resources sharing in the K-12 school.
- ◆ 双向联动 Two-way connection.





◆ 一支专业、有爱心的教师队伍

A team of professional and caring teachers

◆ 拥有本科或以上学位的中外籍教师团队

International and Chinese teachers owning Bachelor's degree or above

◆ 教龄 6-10 年,丰富的教学经验与专业知识储备

6-10 years of teaching experience with professional knowledge

◆ 学科教师拥有本专业教育学位及海外留学经历

Specialist teachers own professional degrees in their field and overseas study experience



招生对象 | ENROLLMENT TARGET

3-6周岁学龄前儿童,包括中国大陆公民子女、在常外籍学生以及港澳台和留学归国人员子女,不限户籍,不限国籍。

Children between the ages of 3-6 years old, including children of Chinese mainland citizens, foreign citizens, Hong Kong, Macao, Taiwan citizens and returnees from studying abroad, are not limited to household registration and nationality.

招生计划 | ENROLLMENT PLAN

年级 Grade	年龄区间 Age Range	班级数 Class Quantity
小班 Pre-school	3-4 周岁 3-4 years old	2
中班 K1	4-5 周岁 4-5 years old	2
大班 K2	5-6 周岁 5-6 years old	2

收费标准 | TUITION & FEES

50,000 元 / 学期 Semester

入学流程 | ADMISSIONS PROCESS



↑ 请扫描二维码填写报名信息

Please scan the code to fill in the application form



预约入园面谈

Make an appointment for admission interview



通知录取结果

Notification of admission results



↑ / 发放缴费通知

Issue payment notice



办理入园手续

Go through the admission procedures













▲ 双语君微信

地址 | Add

江苏省常州市新北区衡山路66号 No.66 Hengshan Road,Xinbei District,Changzhou,Jiangsu

网址 | Web www.cwbs.com.cn

电话 | Tel 0519 - 86921160